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Ahoj sportovci, 

léto je za námi a s ním i půlroční meetingy na-
šich prodejen, kde se nejen hodnotí výsledky za 
první půlrok, ale hlavně se stmeluje kolektiv při 
sportovních aktivitách. 

A co se mimo jiné v létě událo? 
V červnu jsme úspěšně dopravili do Afriky ko-
pačky v rámci projektu Kopačky pro Afriku. Na-
še kolegyně Péťa Vacková v Polsku vybojovala se 
svým týmem bronzovou medaili v sedmičko-
vém ragby na Evropských hrách. V létě jsme ta-
ké uspořádali pro naše zaměstnance mistrovství 
ve skládání našeho dvousekundového stanu. 

Nicméně čeká nás neméně zajímavý podzim! 
Například Decathlon Product Barometr 
(DPB) – dotazník, ve kterém mohou naši spo-
luhráči vyjádřit svou důvěru v naše produkty. 
Výsledky dotazníku poté analyzují jednotlivé 
vývojové týmy a na základě této zpětné vazby 
naše výrobky vylepšují. Hned po něm následuje 
Decathlon Teammate Barometr (DTB), který 
měří naši spokojenost nejen v práci a osobním 
rozvoji, ale i při naplňování společného projek-
tu. Na základě výsledků tohoto barometru si pak 
každý tým stanoví svůj akční plán pro zlepše-
ní. Na podzim se také tradičně koná akce s ná-
zvem Reveal Innovation. Jde o slavnostní pří-
mý přenos z Francie, ve kterém vývojové týmy 
odkryjí své nejnovější inovativní výrobky. Ty se 
pak v diváckém hlasování nás spoluhráčů utkají 
o nejlepší inovaci roku. Sledujte přímý přenos 
11. října v 11:10. 

Podzimní číslo Dekáče jsme pracovně nazvali 
polský speciál. Vyzpovídali jsme pro vás naši 
CEO Annu Szymanek, která převzala vedení 
Decathlonu v České republice po mnohaletých 
zkušenost v polském Decathlonu. Anna je krás-
ným příkladem toho, kam se dá z pozice spor-
tovní poradkyně dostat, a my věříme, že v Čes-
ké republice její cesta určitě nekončí. Anna není 
jedinou Polkou v týmu Decathlon Česká repub-
lika. Jednou z nich je také Agnieszka Hupty-
chová, jejíž příběh si můžete přečíst na straně 
14. Do Polska vedou také stopy našeho projektu 
Bez obalu, o němž se dočtete v ekologické rub-
rice na konci časopisu. Jak je vidět, tak s polský-
mi kolegy rádi spolupracujeme, a to nejen proto, 
že u nich máme náš regionální sklad. :) 

Přeji vám příjemné počtení a neváhejte mi dát vě-
dět přímo na petra.bastanova@decathlon.com 
nebo do chatu, jak se vám časopis líbí! 

Peťa Baštanová 

Slovo na 
začátek
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Fejethlon   Jakuba Šindeláře aneb jak vycvičit draka 

Sledujte  nás

Na ten den jsem se dlouho připravoval. Chtěl 
jsem poctivě trénovat celý rok, jenže bylo bez-
větří. Ano, celý rok. A tak jsem alespoň naku-
poval vybavení.

Létat s obyčejným drakem je pro nás pokroči-
lé uživatele samozřejmě nesmysl. Volba v tom-
to případě byla jednoduchá. Čtyřšňůrový drak 
Fourlines 500 mi na drakiádě vynese první mís-
to! „Objevte hranice nemožného s drakem Fou-
rlines 500!“ Tak přesně to mám v plánu!

S blížícím se dnem drakiády jsem stále více za-
čínal pociťovat lehkou nervozitu. Pohár pro Mi-
stra Draků mi v předchozích letech vždy o kou-
síček unikl. Tentokrát jsem ale věřil, že se svým 
novým modelem prokletí zlomím a konečně 
zvednu trofej nad hlavu.

Na drakiádě jsem se setkal se svými starými 
známými. Dvanáctiletý Péťa, jeho stejně starý 
bratr Lukáš, osmiletá Karolínka se sestrou Bar-
borkou, Honzík od sousedů, Filip, Adélka i Ni-
kolka. Nechyběla ani nejmladší účastnice Na-
tálka ze školky. Bez pochyb byla účast několika-
násobného mistra, obhájce loňského prvenství 
a mého nesmiřitelného rivala Matěje.

Drakiáda začala a všichni jsme po menších či vět-
ších komplikacích dostali draky do vzduchu. Ne-
lítostný boj mohl začít. Já jsem měl připravených 
pár es v rukávu. Během přípravy jsem na inter-
netu zjišťoval, jak provést různé akrobatické triky. 
A teď byl čas jimi ohromit porotu a rozhodčí.

Přetočit ruce, švihnout nahoru, dolů, otočit se 
kolem své osy… Drak dělal ve vzduchu psí kusy. 

Radost pohledět. Když v tom… provázky se za-
motaly do sebe a můj svěřenec padl nekompro-
misně k zemi. Ale za akrobacii se mi určitě podaří 
urvat nějaké body! Nikdo z dětí se k podobným 
věcem neodvážil. Stačilo jim držet je ve vzduchu.

Při vyhlašování výsledků ale nepadlo moje jmé-
no. Jal jsem se tedy zjistit, kde je problém. „Dra-
kiáda je pro děti do 15 let, Jakube. Jsme rádi, že 
s nimi každý rok pouštíte draka, ale do výsledků 
vás stejně jako loni, předloni a ve všech před-
chozích ročnících zařadit nemůžeme. Je to ka-
ždý rok stejné.“ Pro další prvenství si nakonec 
došel Matěj následován Barborkou a nejmladší 
účastnicí Natálkou. Matěj se se mnou alespoň 
podělil o vyhranou sušenku a nechal mě zkusit 
si zvednout trofej nad hlavu. Stejně ale věřím, 
že mu to příští rok nandám.

Pro nás, milovníky tohoto sportu, není příliš mnoho příležitostí si naši oblíbenou aktivitu užít. Okurková sezóna 
je prakticky celý rok. Jen na podzim vycházíme ze svých doupat, abychom světu ukázali, jak vycvičit draka.

Autor článku: Jakub Šindelář



Služba  BuyBack: odkup použitých produktů

Projekt byl původně známý pod pojmem 
Trocathlon, se kterým poprvé přišli Francouzi. 
Nyní se s ním setkáte téměř ve 20 zemích světa 
pod názvem BuyBack. A o co že se vlastně jed-
ná? BuyBack je služba, která nabízí odkup po-
užitých produktů zakoupených v Decathlonu. 
Prozatím služba platí pouze pro kola, odrážed-
la a koloběžky, ale do budoucna se plánuje roz-
šíření portfolia o fitness pomůcky (např. činky, 
rotopedy), stany, batohy, lyže, tenisové rakety 
a spoustu dalšího.

Smyslem této služby je dát druhý život produk-
tům, které svým zákazníkům již neslouží. Dob-
rým příkladem je dětské kolo, ze kterého mů-
že dítě klidně za pouhý rok vyrůst a rodiče tak 
budou nuceni shánět nové. Decathlon chce zá-
kazníkům poskytnout službu, díky které by se 
snadno a rychle zbavili svého nepotřebného vy-
bavení, které přitom může udělat radost dalším 
sportovcům.

Jak funguje proces odkupu?
Zákazník může kdykoliv přijít na servis s pou-
žitým produktem, který zakoupil v Decathlo-
nu. S sebou potřebuje doklad o zakoupení – 
zde jistě oceníte vlastnictví zákaznického účtu, 
protože jsou zde účtenky nahrané. Servisní 

technik poté provede diagnostiku a navrhne 
cenu na základě původní ceny, stáří a stavu 
produktu. Pokud zákazník s cenou souhlasí, 
pak se na místě podepisuje smlouva a  část-
ku zákazník dostane vyplacenou na dárkové 
kartě, kterou může využít v kamenných pro-
dejnách a na e-shopu. Technik poté produkt 
opraví a vyčistí podle potřeby. Posléze dostane 
zboží druhou šanci díky projektu Second Life. 
V této sekci se prodávají plně funkční výrobky 
s kosmetickým poškozením (škrábance apod.) 
za sníženou cenu. 

Jaký je budoucí směr?
Do budoucna se dozajista bude rozšiřovat port-
folio produktů, které bude Decathlon odkupo-
vat. Aby si projekt získal ještě větší oblibu, bude 
proces odkupu ještě jednodušší – smlouva se 
bude moci podepisovat elektronicky, částka se 
bude vyplácet na kartu či v hotovosti a u větších 
výrobků bude zajištěn odvoz. Zákazník tak vše 
vyřídí z pohodlí svého domova, aniž by musel 
složitě vymýšlet, jak dostat obrovský běžecký 
pás na prodejnu. Nabízí se také možnost ko-
operace s městy nebo B2B segmentem – De-
cathlon by odkupoval second hand produkty 
od jiných sportovních firem a ty posléze nabídl 
skrze Marketplace.

Česká republika následuje strategie Decathlon United. Koncem června se spustil projekt BuyBack. 
O jakou službu jde, jak celý proces funguje a jaký je další směr projektu? 

Globální úspěch

Proč se to dělá?
V rámci United strategií Decathlonu jsou veli-
ce důležité projekty tzv. cirkulární ekonomiky, 
kam BuyBack i Second Life jednoznačně patří. 
Decathlon chce k využívání těchto dvou služeb 
maximálně motivovat. Proč? Mnozí lidé svoje 
vybavení zbytečně vyhazují, i když se dá ještě 
použít. Stačilo by mu najít pouze nového majite-
le, který ho s malými vadami na kráse za sníže-
nou cenu koupí a s radostí využije dál. Produkty 
se díky tomu dostávají znovu do oběhu, čímž 
klesá poptávka po novém vybavení, na jehož 
výrobu je potřeba obrovské množství energie 
a přírodních zdrojů. Decathlon tedy díky těmto 
projektům poskytuje vybavení za sníženou cenu, 
ale také snižuje svoji uhlíkovou stopu. 

Autorka článku: Kateřina Tlachová
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Ahoj Decathlone!
Píšu Ti z jednoho prostého důvodu. Jsi mi už 
dlouhou dobu podporou v mých sportovních ak-
tivitách a toulkách napříč Evropou. Teď, když se 
vracím ze svého prvního mezinárodního závodu, 
tak mi to už nedalo a musím Ti napsat pár řádků!

Když se vrátím asi o 2 roky zpět, začalo to koupí 
silničního kola Triban RC500 a začátkem mé 
triatlonové přípravy na závody Czechman 2022. 
Mám za sebou celkem bohatou sportovní histo-
rii, ale v plavání a silniční cyklistice jsem vylo-
ženě hobík a nadšenec. Takže po hledání vhod-
ných tréninkových a závodních nástrojů jsem 
nakonec téměř vše vybral na Tvém e-shopu!

Přípravu na takové závody jsem vzal při mé prá-
ci servisního technika vysoce sofistikovaných la-
boratorních přístrojů velmi zodpovědně a od-
startoval jsem ji ve vysokohorských podmínkách 
italských Alp, kde jsem s Tribanem vyjel Passo 
dello Stelvio a absolvoval řadu těžkých long runů. 
Po cestě zpět jsem se zastavil ještě v rakouských 
Alpách a ochutnal nepříjemný kopec v Kitzbühe-
lu – skoro dvoutisícovku Kitzbüheler Horn.

Aby moje příprava byla před závody kvalitní 
a nic mě nepřekvapilo, musel jsem si pořídit 

i neopren, a proto jsem neváhal a vybral od Te-
be Wetsuit Zone3! Teď už jsem mohl naplno 
rozjet přípravu i v otevřené vodě a první test 
jsem měl kde jinde než v brněnské přehradě! 
Dalším testem plaveckých dovedností a výbavy 
pak bylo přeplavání kanálu La Manche, ovšem 
v „teple“ bazénu a v týmové čtyřčlenné štafetě! 
I tak se ale 32 km neuplave samo.

Když jsem pak začal silniční cyklistice propadat 
víc a víc, naplánoval jsem si s kamarády sou-
středění na Mallorce, kam jsme se po loňském 
prvním pokusu letos opět vrátili a najížděli další 
kvanta kilometrů – v sedle Tribanu, jak jinak!

První triatlonový závod jsem úspěšně absolvo-
val a vzdálenostně polovičního Ironmana jsem 
dokončil v čase pod šest hodin. No a jelikož 
mi to nedalo a nemám rád dělání poloviča-
tých věcí, přihlásil jsem se na pravého Ironma-
na v rakouském Klagenfurtu! Proto jsem mu-
sel kopnout do vrtule a ještě zvýšit tréninko-
vé nasazení. Odjel jsem do francouzských hor, 
kde jsem s Tribanem projel jedny z nejvyšších 
vrcholků – Col du Galibier a Col de L‘Iseran. 
Další zastávkou byl tréninkový kemp s Petrem 
Vabrouškem, kde jsem výbavu od Tebe podro-
bil pořádnému testu!

Po náročné, skoro roční přípravě jsem si chtěl 
před Ironmanem ještě otestovat cyklo přípravu. 
Po Tvém servisu kola a výměně brzd jsem odjel 
závod L‘Etape, kde jsem si potvrdil svou formu 
s Tribanem a celý závod držel svůj cílový prů-
měr km/h! 

Den D tedy přišel 18. 6. a od samého rána vše 
šlo jako po másle. Na plavání mi nenateklo do 
Tvých skvělých brýlí B-Fast 900, neopren se mi 
nikde neroztrhl a Triban propálil 180 km jak 
kdejaký aerospeciál! Na běhu už pak sice do-
cházela energie, ale doplňoval jsem ji během ce-
lého závodu Tvými gely, tyčinkami a ovocným 
želé, na kterém si moc ujíždím. Cíl jsem nako-
nec pokořil v čase pod 12 hodin s neskutečným 
pocitem a úžasnou atmosférou v cílové rovince!

Dovol mi Ti tedy poděkovat, že jsi a umožnil 
jsi mi zdolat tento velkolepý závod a prožít ne-
skutečné zážitky, které si budu pamatovat do 
konce života!

Jsem moc rád, že dodržujete vaše motto a ote-
víráte všemožné sporty lidem, kteří o ně ma-
jí zrovna zájem. Kvalitou se v klidu vyrovnáte 
značkám, které jsou v oboru už od počátku vě-
ků. Děkuji za to, že jste!          Kuba Lysoň

Stává se nám, že se na nás obrátí naši zákazníci s pochvalou či milou zprávou, kde vyzdvihují naše výrobky, 
služby nebo vás, spoluhráče. Nedávno nám přišel tak krásný e-mail od jednoho z našich věrných zákazníků, 
že jsme se rozhodli se s vámi o něj také podělit.

Lokální úspěch

Příběh našeho  zákazníka
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Ahoj Anno, jak si užíváš léto?
Využila jsem všechna doporučení, která jsem 
od vás dostala, a poznávala Českou republiku, 
např. Karlovy Vary nebo Český Krumlov, ale 
protože bydlím v tak krásném městě jako je 
Praha, většinou jsem tu každý víkend měla ně-
koho z rodiny nebo přátel na návštěvě. 

Už je to půl roku, co jsi tu s námi jako CEO 
Decathlonu pro Českou republiku, jak se ti 
tady líbí?
Česko jsem si zamilovala. Už teď vím, že bude 
těžké se jednou odstěhovat. Už předtím jsem ho 
znala, hlavně Ostravu a Prahu, ale netušila jsem, 
jak krásná země Česko je. Tolik zeleně, krás-
ných hradů a zámků, také spousta venkovních 
sportovišť. Lidé jsou tu báječní. Nejprve jsem 
si myslela, že budou hodně podobní Polákům, 
ale to jsem se spletla.

Jak to?
Ve skutečnosti je všechno jinak. Češi jsou skvělí, 
velmi otevření, pořád usměvaví, jste pořád ven-
ku s přáteli nebo s rodinou, máte opravdu hod-
ně dětí! Mám pocit, že se v českém Decathlonu 
pořád rodí děti, neustále mi na společný Whats-
app chodí fotky miminek (smích). Nesedíte do-
ma, jste velmi společenští. V Polsku hrozně moc 
pracujeme. Někdy strávíme v práci celý život. 

Jaká je tvoje role v českém Decathlonu? Jak 
bys snadno vysvětlila, co je to CEO?
I pro mě je těžké vysvětlit, co vlastně dělám, 
protože jsem v  této roli teprve pár měsíců 
a stále se učím. Vedu zemi a pomáhám zpří-

stupňovat sport lidem v Česku, dělám v odvět-
ví, kterému věřím a baví mě, pracuju s týmem, 
kde máme všichni jeden cíl. Není jednoduché 
to úplně přesně popsat, protože každý CEO 
má trochu jiný styl. V mém případě vím, že 
chci být co nejblíže lidem. 

Navíc jsi první CEO-ženou v České republice, 
cítíš, že je to důležité? Nebo třeba i  složité? 
Já si nemyslím, že je v tom velký rozdíl, jestli 
jste muž nebo žena. Vždy jsem byla ambici-
ózní a nikdy jsem si nemyslela, že musím pra-
covat víc než muž, abych něco dokázala. De-
cathlon mi vytvořil prostředí, ve kterém vím, 
že když chci na něčem pracovat, tak to závisí 
jen na mně, jestli jsem toho schopná. Chtěla 
bych podpořit ženy i tady v České republice, 
aby se toho nebály, protože na to máte. Když 
jsem poprvé dostala nabídku na CEO, tak jsem 
si hned řekla, že ještě nejsem připravená, má-
me to tak nějak ve zvyku se podceňovat, ale ně-
kdy je potřeba být odvážná, konat. Také moc 
ráda pracuji s dalšími ženami. Jsou velmi or-
ganizované, například mladé mámy, stihnou 
toho tolik za polovinu času co ostatní. Pro mě 
je překvapením, že máme tolik vedoucích od-
dělení-žen, ale skoro žádné ředitelky prode-
jen. Není to jednoduché, ale udělám, co bude 
v mých silách, abych šla příkladem.  

Již půl roku máme v České republice novou CEO Annu Szymanek, která k nám přišla z polského Decathlonu. Jak se jí 
líbí v České republice? Vnímá rozdíly mezi českým a polským Decathlonem? A kde vidí Decathlon za 5 let? Ptali jsme 
se i na základě otázek od vás spoluhráčů. 
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A za to ti moc děkujeme. Jak jsi vlastně 
přišla do Decathlonu?
Už je to 15 let, což je velká část mého života 
(smích). Začala jsem ve svém rodném městě ja-
ko sportovní poradkyně, myslela jsem si, že to 
bude jen brigáda na prázdniny, abych si vyděla-
la na kytaru, protože jsem hrála v kapele. Hrála 
jsem volejbal a vždycky jsem byla sportovně za-
ložená. Když jsem viděla, že je v Sosnové nová 
sportovní prodejna, tak jsem začala posílat ži-
votopisy asi 6× denně (smích). Byla to nová fir-
ma s mladým kolektivem, sama jsem tam ráda 
nakupovala, takže jsem o práci s takovou atmo-
sférou moc stála. Bylo to v období, kdy nebylo 
snadné najít v Polsku práci. Nakonec mi nabídli 
pozici v oddělení běhu a tenisu. Tehdy to byl 
hodně studentský život, trávila jsem s ostatní-
mi kolegy i hodně času po práci, prostě sport 
a párty, ta nejlepší kombinace (smích). Asi po 
2 letech jsem dostala nabídku na vedoucí oddě-
lení do města Bílsko-Bělá. Tam jsem už začala 
tzv. dospělácký život. Naučila jsem se tam hod-
ně věcí jako manažerka, udělala své první chyby 
a pochopila jsem, jak mě baví vést tým a mo-
tivovat ho. Poté jsem byla ředitelkou prodejny, 
získala jsem také možnost národní mise týkající 
se efektivity, otevírala jsem další prodejnu ja-
ko provozní ředitelka. A pak jsem byla ředitel-
kou v Bytomu. To byla úžasná doba, začali jsme 
tehdy prosazovat více samostatnosti a zkoušeli 
jsme pracovat s plošší hierarchií. Naše prodejna 
byla taková testovací, rozjížděli jsme například 
projekt sport lídrů. Měli jsme skvělé výsledky, 
a tak jsem dostala nabídku stát se city lídryní, 
tedy vedoucí aglomerace s 9 obchody. Zároveň 
se naše aglomerace stala takovou laboratoří pro 
nové obchodní modely. Nastartovali jsme De-

cathlon Rent, Second life, vybudovali jsme ko-
munitu. Byla to velká výzva, ale naprosto skvělá, 
protože jsme vše vystavěli od nuly. Mohli jsme 
pak projekty duplikovat do dalších prodejen. Já 
jsem koučovala pak i další lídry, stala jsem se 
i součástí boardu. Mohla jsem prezentovat na-
še úspěchy. Úžasné na tom bylo, že když jsem 
se poprvé setkala s Barbarou Martin Coppo-
la (CEO Decathlonu United), tak mi řekla: „Já 
vím, kdo jsi, ty jsi vedla Silesia City Project.“ 

Teda, to muselo být zadostiučinění!
Je to tak. Hervé Danilo (předchůdce Anny, bý-
valý CEO Decathlonu Česká republika, pozn. 
red.) se mě tehdy zeptal, jak je možné, že Bar-
bara zná můj projekt, ale nezná projekt České 
republiky (smích). Na to jsem nedokázala od-
povědět (smích). Měla jsem štěstí, mohla jsem 
o projektu mluvit, jezdilo se na něj dívat hod-
ně lidí i k nám přímo do Slezska. Nikdy jsem 
ale nemluvila jen o úspěchu, ale i tom, co se 
nepovedlo. O chybách je také důležité mluvit. 

Jak vůbec motivuješ svůj tým?
Je důležité si uvědomit, že každý je jiný. Nejdří-
ve musíš všechny dobře znát, nejen pracovně, 
ale i trochu lidsky. Nevidím jen zaměstnance, 
ale člověka s nějakou historií. Spíš než šéfkou 
jsem partnerkou, která dává samostatnost, ale  
i odpovědnost. 

Někteří manažeři říkají, že je potřeba striktně 
rozdělit pracovní a osobní život.
Hranice je určitě potřeba, ale já nevidím jen 
čísla. Zajímá mě, co mají různí lidé na srdci, je-
jich perspektiva, proč se například chovají tak, 
jak se chovají. 

A vidíš nějaký rozdíl mezi českými 
a polskými spoluhráči?
Je to hodně určené našimi rozdílnými kultura-
mi. Zatím jsem vypozorovala, že pro český tým 
je moc důležité si klást otázku „proč“. V Polsku 
začneme mnohem rychleji jednat. Češi potře-
bují rozumět smyslu a věřit mu, než začnou ně-
co dělat. Líbí se mi to. Jistě, není vždy jedno-
duché s něčím začít, ale jakmile začnete, máte 
jistotu, že jdete správným směrem. 

Jaká byla tvoje největší výzva nebo úspěch  
v Decathlonu?
Já věřím, že největší úspěch teprve přijde v bu-
doucnosti (smích). Jistě, že jsem udělala za těch 
15 let spoustu chyb, ale jsem vděčná Decathlo-
nu, že dává prostor pro to dělat chyby. Určitě 
jsem hrdá na náš Silesia City Project, protože 
se dostal na národní úroveň a i v dalších ze-
mích se o něm začalo mluvit. Polsko je díky 
tomu jednou z nejpokročilejších Decathlon ze-
mí v cirkulární ekonomice. Jak říkám, věřím 
ale hlavně v to, co přinese budoucnost, pro-
tože teď pracuju v jednom z nejlepších týmů.  
A i když je tento rok těžký, je velká inflace, zvy-
šují se náklady na bydlení apod., tak jsem si jis-
tá, že toho hodně dokážeme. 

A co nějaké těžké rozhodnutí?
Za každé těžké rozhodnutí jsem vděčná, pro-
tože tě to hodně naučí. Věřím, že mojí silnou 
stránkou je, že jsem odvážná a nebojím se dělat 
těžká rozhodnutí. 

To je skvělé slyšet z úst ženy, že je odvážná, 
moc často to o sobě neříkáme. Díky za to.
Možná, že i moje nejtěžší rozhodnutí je teprve 
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v budoucnosti. Být manažerem není nikdy jed-
noduché. Ale těžká rozhodnutí patří k životu.

Přestěhovat se do Prahy nebylo těžké 
rozhodnutí?
Ne.

A co na to tvoje rodina? 
Musím říct, že jsme byli nadšení, protože Čes-
ká republika byla jasné ano. Možná v jiné zemi 
by to bylo těžší. Tuhle příležitost jsme chytili 
za pačesy. Ve skutečnosti je to asi naše nejlepší 
rozhodnutí. A určitě to není naše poslední ze-
mě. Mým velkým snem je žít v Americe a vy-
studovat MBA na Harvardu. 

Páni, to je úžasný sen!
Obvykle své sny nevyslovuji nahlas, ale by-
lo by to skvělé, kdybych se díky Decathlo-
nu mohla dostat do Ameriky a zkoušet i tam 
nové obchodní modely a  u  toho studovat  
na Harvardu.

Co pro tebe znamená naše nové poslání? 
Musím se přiznat, že já miluju změny. Jsem 
zvědavá a nevadí mi vystoupit z komfortní zó-
ny. S novým posláním souzním, což je pro mě 
důležité, protože bych nemohla pracovat nikde, 
kde bych se neztotožňovala s firemním poslá-
ním. Decathlon proměňuje společnost, díky De-
cathlonu může každý vyzkoušet sport. Pracu-
jeme také na inovacích a udržitelnosti. Miluju 
Decathlon. Za 15 let v Decathlonu jsem nepo-
znala jinou společnost, jejíž smysl a poslání by 
mnou tak rezonovaly. Nové poslání pro mě taky 
znamená transformaci, že se posouváme dopře-
du a nebudeme už jen maloobchodní prodejce.

Kde vidíš Decathlon v budoucnosti? 
Třeba za 5 let?
Myslím, že Decathlon nebude jen retailer, te-
dy maloobchodní řetězec, ale taková platfor-
ma. Například co se týče cirkulární ekonomiky.  
V České republice je pro ni velký potenciál, lidé 
oceňují možnost půjčit si vybavení nebo jej ne-
chat zpětně vykoupit. Pevně věřím, že v těchto 

nových obchodních modelech budeme jednič-
ka. Spoustu dveří pro nás také otevírá digitální 
svět a já věřím, že všechny patřičně využijeme. 
Celý svět se mění a já si myslím, že my to umí-
me a budeme ukazovat ještě dalším značkám, 
jak to dělat. 

Máme tu také několik otázek od našich 
spoluhráčů. Například, kdybys mohla 
cestovat v čase, jakou dobu by sis zvolila?
Asi bych zůstala v realitě, protože mám ráda 
překvapení a nechtěla bych mít žádné infor-
mace o budoucnosti. Ráda tvořím svoji realitu. 
Kdyby šlo o minulost, asi bych svému mladší-
mu já doporučila začít mnohem dříve cestovat. 
Ale to bych pak třeba nebyla tou Annou, jakou 
jsem dnes. Všechno asi mělo svůj význam. 

Jaký je tvůj oblíbený sport?
Teď je to jóga. Každé ráno vstávám v 6 hodin 
ráno, abych si zacvičila. Taky chodím ráda do 
posilovny a na brusle. Vidím, že je tady stále 
populárnější golf, ten bych také ráda zkusila.  
V Polsku jsem i běhala, ale Praha je na mě moc 
nahoru dolů (smích). Zároveň jsem tu objevila 
florbal, i ten bych ráda zkusila. A také vím, že 
musím vyzkoušet běžky, protože na těch tady 
jezdí snad každý. 

Důležitá otázka – fotbal nebo hokej?
Jednoznačně hokej. Petr Salaj (Country sport 
lídr kolektivních sportů a velký fotbalový fa-
noušek) asi nebude rád (smích). Ale zároveň 
jsem si zahrála nejlepší fotbalový zápas v životě 
právě v ČR, během country meetingu.

Další otázka je přímo od Petra Salaje – jaký 
je tvůj oblíbený fotbalový klub?
FC Barcelona. Miluju Barcelonu a navíc tam 
hraje Robert Lewandowski. 

A co tvoje oblíbená barva?
Modrá. 

Máš nějaké osobní motto, něco, čím se řídíš?
Mám velký vzor v Sherly Sandberg, provozní 

ředitelce Facebooku. Podle ní si máš vždy polo-
žit otázku, co bys udělala, kdybys neměla strach. 
Když mám z něčeho strach, vím, že je to přesně 
to, co mám udělat. A pak ještě možná „done is 
better than perfect“, tedy volně přeloženo – ně-
co opravdu udělat je lepší, než mít to perfektní. 

Co bys dělala, kdybys nepracovala 
v Decathlonu?
Dost možná bych pořád hrála v kapele. V nej-
slavnější reggae kapele v  Polsku. Taky jsem 
vždycky chtěla mít vlastní firmu. Být samo-
statná, rozhodovat sama o sobě. 

Jaká by to byla firma?
Určitě e-commerce, něco spojeného s  well-
being, tedy duševním zdravím a životním sty-
lem. To mě totiž baví, na jedné straně byznys, 
na druhé straně jóga, hudba, well-being.

Co bys poradila spoluhráči, který chce 
přijmout větší výzvu v Decathlonu?
Do it! Prostě to udělej. Máš na to. Seber odvahu. 

Chtěla bys na závěr něco vzkázat našim 
čtenářům?
Jsem moc hrdá na to, že pracuji v týmu De-
cathlon Česká republika. Taky bych chtěla spo-
luhráčům vzkázat, že se na mě můžou kdyko-
liv obrátit, klidně do chatu. Jestli jste dočetli až 
sem, tak mi napište!

Skvělý nápad! Děkujeme za tvůj čas 
a vyzýváme všechny spoluhráče, kteří 
přečetli tento rozhovor, aby napsali 
Anně do chatu. 

Autorka článku: Petra Baštanová

Oblíbené  sporty  Anny
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Jak jsme zmínili v úvodu, futsal je v našich kon-
činách často spojován se zimní přípravou fotba-
listů. Futsal je sport podobný fotbalu, který se 
hraje v hale na pevném povrchu. Každý tým má 
4 hráče v poli + brankáře. Míč je menší, tvrdší 
a má menší odskok než fotbalový. Futsal se také 
vyznačuje relativně malým herním prostorem, 
což vede k častému kontaktu mezi hráči a rych-
lému střídání útoků a obran. Tato kombinace 
faktorů činí z futsalu sport, který dává vynik-
nout hráčům s výbornou technickou kvalitou 
a kreativitou. Proto není překvapením, že nej-
lepší hráči pochází ze zemí, které jsou proslulé 
i svou fotbalovou šikovností – Brazílie, Španěl-
sko, Portugalsko či Argentina. A právě pro per-
fektní kontrolu míče je potřeba, kromě talentu, 
také kvalitní futsalová obuv.

Kipsta a její podznačky vyrábí vybavení na prak-
ticky všechny kolektivní sporty. Nejdůležitější 
je samozřejmě fotbal, který tvoří většinu nabí-
zených i prodaných produktů. Nicméně právě 
ve fotbale je zdaleka největší konkurence me-
zi značkami a trhu celkově dominují prodejci 
jako Nike, Adidas, Puma a další. Naopak fut-

salový trh je místem, kde Kipsta buduje velmi 
silnou pozici. Naše kopačky jsou oblíbené a re-
spektované nejen amatérskými hráči, ale také 
profesionálními hvězdami futsalu. João Matos, 
Adolfo, Solano a André Sousa jsou jen některá 
z jmen, která spojujeme s naší značkou. A jed-
ním z amatérských hráčů, jenž futsalové kopač-
ky Kipsta používá, je i David Musiol, který sice 
dneska buduje kariéru v Decathlonu, ale před 
lety si připsal start v druhé nejvyšší fotbalové 
soutěži a futsal pravidelně hrál na vysoké úrovni. 
Davida jsme se zeptali, co na své kopačky Kips-
ta Ginka 900 říká:

Kopačky jsem dostal zhruba před 3 lety na pro-
duktovém školení a používám je doteď. A to ne-
jen na futsal. Za mě je to perfektní sálová obuv 
na jakýkoliv halový sport. Svoje hlavní výhody 
ale ukážou právě při futsalu. Moc mě překvapilo, 
jak je ta bota lehká. Je vyrobená z kůže, což s níz-
kou hmotností nejde úplně dohromady, ale tady 
se to podařilo. Co oceňuji, je pohodlí – často mě 
v jiných botách dřela pata a navíc mám vysoký 
nárt, což je vždycky trochu problém. Díky kůži 
se Ginky hezky poddají a sedí mi skvěle. Dřív 

Futsalem si řada fotbalistů doplňuje zimní přípravu a někteří u něj zůstanou i v momentě, kdy kopačky s kolíky pověsí 
na hřebík. David Musiol, ředitel prodejny ve Zlíně, se s námi podělil o pocity a zkušenosti s futsalovými kopačkami 
Kipsta Ginka 900.

jsem hrál ligu ve Frýdku-Místku, kde jsme měli 
sálovky od Nike a Joma, a musím říct, že Gin-
ky jsou z nich určitě nejpohodlnější a nejlepší.

A čím to je, že jsou nejlepší? 
Jako gamechanger bych označil technologii 
H-Flex, kterou si Kipsta vypůjčila od kolegů 
z Newfeel. Jedná se o flexní drážky v podráž-
ce, díky nimž je bota neskutečně pružná. To 
je skvělé na chůzi (proto technologie pochází 
z bot na chůzi od Newfeel), ale super funguje 
i u kopaček nebo běžeckých bot. Další vlastnost, 
kterou musím vypíchnout, je jednoznačně sta-
bilita. Směs podrážky je neuvěřitelně přilnavá. 
Pamatuji si, že moje předchozí sálovky sem tam 
podklouzly, hlavně když na parketách byl prach 
nebo nějaká špína. U Ginka 900 se mi to snad 
ještě nestalo. Co je super, tak že směs výborně 
funguje na všech materiálech, ať už to jsou par-
kety nebo gumový povrch.

Protože se futsal hraje na tvrdém povrchu, dá-
vá hodně zabrat kolenům a kotníkům. Co se 
podařilo vyladit, je tlumení boty, tak abych se 
v botách cítil pohodlně, ale zároveň „neplaval“ 

Oblíbený
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V říjnu to bude 7 let, co jsem začal v De-
cathlonu. Začínal jsem na polovičním 
úvazku v Ostravě Centru jako prodavač. 
Začátkem roku 2018 jsem se stěhoval do 
Prahy, kde jsem pomáhal otevřít novou 
prodejnu v Letňanech jako sport lídr fot-
balu. Stal jsem se expertem na fotbal pro 
Kipstu, kde jsem řešil vystavení, dirca, 
range choice, PLV, pořádání fotbalové-
ho turnaje, produktová školení. V roce 
2019 jsem se posunul na pozici vedoucí-
ho oddělení kolektivních sportů na Čer-
ném Mostě, kde jsem se po půl roce stal 
také provozním manažerem. Na starost 
jsem měl budovu a bezpečnost na pro-
dejně. V roce 2022 jsem se rozhodl, že se 
chci zase v kariéře posunout o krok dál, 
a přebral jsem větší oddělení cyklistiky na 
Černém Mostě. Od letošního roku jsem 
dostal příležitost stát se ředitelem prodej-
ny ve Zlíně.

Davidova 
cesta Decathlonemna parketách. Čímž se plynule dostáváme k no-

vému, ještě lepšímu modelu Ginka Pro.

Největším rozdílem mezi Ginka 900 a Ginka Pro 
je pěna použitá v podrážce. U modelu Pro jsme 
zvolili pěnu V-Foam od společnosti Arkema. Je 
to jedna z nejreaktivnějších, nejodolnějších a nej-
lehčích pěn na světě. Můžete ji znát z našich zá-
vodních běžeckých bot Kiprun, což naznačuje, 
že v ní budete opravdu hodně rychlí. Design je 
velmi výrazný oproti v podstatě jednobarevným 
900. Z našich spoluhráčů je už testuje Adam Já-
kl, který přestoupil do futsalových Bohemians.

A komu bych Ginky doporučil?
Určitě futsalistům všech úrovní. Myslím si, že 
radost udělají amatérům v oblastních soutěžích, 
ale troufl bych si s nimi i do druhé či první li-
gy. Ostatně, nosí je mistři světa a vítězové Ligy 
mistrů. Ale jak jsem zmiňoval na začátku, hodí 
se i na další halové sporty – badminton, florbal 
a další, kde je třeba dynamický pohyb a rychlá 
změna směru.

Autor článku: Jakub Vaníček

kariera.decathlon.cz

Chceš mít Davida
za parťáka?

Futsalové kopačky Ginka Pro 
2023/2024 edice Pack Powerplay

kód: 8826153

1 699 Kč
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Chceme něco inovativního
Před každým vývojem produktu si vývojáři kla-
dou otázku: „Co vlastně chceme zákazníkům 
nabídnout?“ Jejich cílem bylo vymyslet inovaci, 
která by lidem usnadnila život. Mnoho z nás se 
ocitá v situaci, kdy nemáme dostatek prostoru 
na velké fitness stroje. Někdy je raději ani ne-
chceme, protože design nezapadá do našeho 
interiéru. S novým trenažérem Woodrower se 
ale vše mění. Po více než 3 letech vývoje jsou 
designéři ze značky Domyos hrdí na to, že mo-
hou nabídnout první veslovací trenažér vyro-
bený z masivního dřeva s elegantním, moder-
ním designem. Navíc nejde o pouhý trenažér. 
V několika okamžicích veslovací stroj složíte 
v posilovací lavici, která se hodí na posilování 
dalších partií. Lavice má rozměry 106,2 cm × 
48,2 cm × 48,2 cm, takže už nebudete tolik bo-
jovat s místem.

Nadčasový design, ale zejména extra výkon
Chcete ze sebe v rámci tréninku vydat oprav-
dový výkon? Pak si u Woodroweru budete po-
chvalovat až 15 úrovní odporu, extra plynulý 
pohyb a tichý chod pedálů díky 9kg zátěžovému 
setrvačníku, samonabíjecí mechanismus a více 

Sychravé podzimní počasí zahání sportovce zpátky do fitka. A nebo domů? Žádné úlevy, i tam se dá sportovat! 
Dnes si můžete bez problémů vytvořit vlastní domácí posilovnu. Proč si do ní pořídit právě veslovací trenažér Woodrower? 

než 40 bezplatných programů v aplikaci Do-
myos E-Connected. Zkrátka stroj, který vydrží 
i každodenní použití a bude vám skvěle sloužit 
na zvýšení výkonnosti, udržení kondice nebo 
i snížení hmotnosti. Na trenažéru Woodrower 
si totiž můžete dát opravdu do těla. 
Mezi přezkami na nohy najdete tlačítko s ba-
revným displejem, které umožňuje ovládat od-
por veslovacího trenažéru a analyzovat trénin-
ky pomocí 7 ukazatelů: čas, vzdálenost v me-
trech, počet tahů, počet tahů za minutu, čas na 
500 m, spálené kalorie a počet tepů za minutu. 
Samozřejmostí je držák na tablet nebo telefon, 
abyste Woodrower mohli propojit s tréninkový-
mi aplikacemi. Vyjma Domyos E-Connected je 
kompatibilní s aplikacemi Kinomap, Zwift nebo 
hrou EXR, která vás doslova pohltí. 
 
Extra těžký stabilní
Trenažér může mít na první dojem jednu mou-
chu – váží přes 60 kg. Existuje k tomu ale dobrý 
důvod. Jedním z nejdůležitějších aspektů veslo-
vacího trenažéru je jeho stabilita. Je více než 
důležité, aby byl trenažér mimořádně pevný 
a odolný i při vysoké intenzitě, proto návrháři 
vybrali ty nejodolnější komponenty. Vysokou 

váhou se rozhodně nenechte odradit. Při stěho-
vání do bytu vám pomohou transportní kolečka.

Co umíme, hned opravíme!
Decathlon je víc než pouhý prodejce. Záleží 
nám také na spokojenosti a kvalitě poprodej-
ních služeb. Na Woodrower platí záruka 5 let, 
a to na všechny díly. Stroj je schválně zkonstru-
ovaný tak, aby byl 100% opravitelný. V případě 
jakékoliv poruchy tedy stačí zavolat na servis, 
kde vám pomohou zajistit náhradní díly. Servis-
ní technici ho posléze opraví a trenažér bude 
jako nový. 

Autorka článku: Kateřina Tlachová
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Samonapájecí 
veslovací trenažér 
Woodrower Domyos

kód: 8604435

23 999 Kč

rychlá proměna na 
kompaktní 

posilovací lavici

2v1

Seznamte se s jedním z nejtišších veslovacích trenažérů na trhu: 
Domyos Woodrower

výkonný odpor s vlastním
napájením (bez nutnosti 
elektrické zásuvky)

tlačítko s displejem pro 
ovládání 15 úrovní odporu 
a analýzu tréninku pomocí 
7 ukazatelů: čas, vzdálenost, 
počet tahů, počet tahů za 
minutu, čas na 500 m, 
spálené kalorie a počet 
tepů za minutu

9kg zátěžový setrvačník pro 
plynulý pohyb a tichý chod 

pedálů
snadné připojení na
40 bezplatných programů 
v aplikaci Domyos 
E-Connected

nadčasový design díky 
masivnímu dřevu 

a odolné komponenty pro 
maximální stabilitu
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Ahoj Anežko, jak ses dostala do Decathlonu?
Po návratu z prázdninového kurzu španělšti-
ny ve Valencii jsem se rozhodla přestěhovat do 
Varšavy. To bylo v roce 2008. Měla jsem už zku-
šenosti z daňového poradenství a hledala jsem 
novou výzvu. Jedna z nabídek mě zaujala tím, že 
hledali člena finančního týmu a zároveň spor-
tovce. Takovou nabídku jsem ještě nikdy nevidě-
la. Měla jsem dokončenou ekonomickou školu 
a od mala jsem byla vychovávána ve sportov-
ním duchu, tak jsem si řekla, že to je nabídka 
100% šitá na míru pro mě. Decathlon jsem tou 
dobou neznala.
Po pár dnech mi zavolali, že by mě chtěli vidět na 
pohovoru. Pohovor byl neobvyklý, protože to byl 
spíš neformální pokec s CFO, víc o volném času 
a sportu než o financích. Měla jsem z toho dobrý 
pocit. Druhá strana asi taky, protože mi ještě ten 

den volali, že mě berou. Kluk, který měl danou 
agendu na starosti, zrovna odcházel, tak jsem se 
musela hned další týden stěhovat a nastoupit do 
práce. Integrace trvala 5 dní a pak už jsem mu-
sela zvládnout svůj finanční perimetr. 
Po dvou letech jsem chtěla zkusit nový projekt – 
otevření Decathlonu v  ČR. Moje finančni ředi-
telka dostala právě na starost projekt v Česku a já 
jsem zrovna poznala jednoho Čecha, tak jsem si 
řekla, že to je skvělá příležitost podívat se v rámci 
Decathlonu i někam jinam. Dneska už jsem tady 
13 let a s tím klukem z Česka mám 2 děti. 
V době mateřské dovolené tehdy už manžel shá-
něl práci a v Decathlonu zrovna hledali stavaře 
pro budoucí prodejny. Tak se i můj manžel stal 
součástí Decathlonu (Jirku Huptycha jsme vy-
zpovídali v jednom z našich prvních Dekáčů, 
pozn. red.). V roce 2016 jsem se vrátila po ma-

teřské a stal se z nás pár z Decathlonu :). Spousta 
lidí si myslí, že Jirka byl v Decathlonu první, ale 
tímto potvrzuji, že to tak nebylo :).

Ano, rodina Huptychova je skoro legendární 
příběh :). Tvůj manžel už pracuje jinde, ale 
jednu dobu jste u nás „pracovali“ skoro 
všichni, i vaše děti točily naše reklamy… 
Jak k tomu došlo a byla to pro vás zajímavá 
zkušenost?
Marketingový tým hledal interně někoho, kdo 
by se hodil na reklamu, a protože tehdy ještě 
v Decathlonu nebylo tolik rodin, byli jsme jas-
nými kandidáty. Děti byly v ideálním věku pro 
natočení Back to school reklamy. Potom jsme 
natáčeli ještě letní reklamu na stany. 
Byla to fuška, protože nejsme herecká rodina 
a některé scény jsme museli točit několikrát. Re-
klama na stany vypadala jako reklama na prášky 
na infarkt (smích). Měli jsme vypadat jako rodi-
na, která je vyřízená ze spaní v horku ve stanu 
konkurence, ale reklama se točila při asi 5 °C, 
takže to nebylo jednoduché, když nám v tom 
stanu byla hrozná zima. Určitě to ale bylo dob-
rodružství a jsem ráda, že jsme si to mohli vy-
zkoušet, děti mají hezké vzpomínky. 

Na těchto stránkách vám běžně představujeme vrcholové sportovce z řad 
našich zaměstnanců, tentokrát jsme si vybrali finanční manažerku a interní 
kontrolorku Anežku, původem z Polska, která sice nesportuje na vrcholové 
úrovni, zato se svou „decathloňáckou“ rodinou vyzkoušela snad všechny 
sporty. Proto si rozhodně zaslouží rozhovor v naší ambasadorské rubrice. 

Agnieszka Huptychová: naše věrná 
ambasadorka  z finančního týmu
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Vím, že ráda tancuješ, je to tak? Jaké všechny 
styly tancuješ?
S tancem je to tak, že ho miluji, ale nemám na 
to talent. Nejsem žádná skvělá tanečnice, ale ra-
ději než do fitka si zajdu zatancovat. Beru to ja-
ko relax. Myslím, že v Polsku máme tanec v krvi 
a hodně frčí taneční školy všeho druhu. Tady to 
tak není, ale měla jsem štěstí a našla jsem skvě-
lou učitelku z Ukrajiny a jednou za týden se po-
tkáváme v malé skupince, trénujeme nové kroky 
a je u toho spousta legrace. Nejradši mám latino 
styly, moje vášeň je urban kizomba. Pozor, neplést 
se zumbou. Kizomba je angolský tanec a v urban 
jsou i prvky hip hopu, RNB a zouku. Tancuje se to 
v páru, ale my máme holčičí verzi, tzv. lady styling. 

Jaké jiné sporty ještě provozuješ? Sama? 
S rodinou?
Tím, že nedělám žádné sporty profesionálně, 
tak mám čas na spoustu sportů. Snažím se je 
ukázat dětem a inspirovat je. Pak si vyberou, co 
je bude nejvíc bavit. Mám to od svých rodičů, 
kteří jsou pořád aktivní a hrajeme spolu volej-
bal nebo tenis. Pak záleží na sezóně, plaveme, 
chodíme na treky do hor, letos jsme vyzkouše-
li i surfování. Na jaře jezdíme na kola a brusle, 
s dcerou se nově učíme roller dance. V zimě 
zase běžky, lyže, s manželem občas zajdeme na 
skialpy a učíme se na snowboardu. Naše děti 
hrají pravidelně za Slavii pozemní hokej. Ten-
to sport mají zase jako tradici od manželovy 
rodiny, tam se pozemní hokej hraje už několik 
generací. Dcera ve své kategorii dívky U12 už 

dokonce získala v sezóně 22/23 bronzovou me-
daili v rámci ČR. 

Jaké výrobky nejraději používáte?
Tím, že děláme spoustu sportů, hodí se nám 
opravdu všechno. Děti rostou, takže každého 
půl roku potřebujeme nové boty, nové obleče-
ní, kola, koloběžky, no prostě všechno (smích).  

Jaký je za tebe nejvíc top výrobek 
z Decathlonu? 
Asi volejbalová síť na pláž BV900. Máme ji už 
hodně dlouho a když jezdíme do Polska, tak si 
postavíme vlastní hřiště a hrajeme klidně celý 
den. Druhý výrobek potom samozřejmě olym-
pijská hokejka mid bow 30 % karbon FH530 
na pozemní hokej.

Dokázala bys nám říct, co na Decathlonu 
nejvíce oceňuješ a kde bychom mohli 
naopak přidat?
Oceňuji teď nové business modely, kde pro ros-
toucí děti můžeme využít například odprodej 
kol (BuyBack) a pak pro sezónní sporty si může-
me vypůjčit např. snowboard nebo skialpy. My-
slím, že pro rodiny je to skvělá služba. Často 
jsme kupovali nějaké sezónní věci po bazarech 
a teď můžeme plně využít nabídku Decathlonu. 

Jezdíte za sporty i do zahraničí? 
Cestujete rádi? 
To je náš smysl života, jezdit a poznávat svět. 
S dětmi jezdíme už od malička, takže viděly 

spoustu zemí. Milujeme národní parky. Nedáv-
no jsme se vydali do Kanady a Ameriky, kde 
jsme viděli opravdu nádherné scenérie. Tento 
rok jsme byli na Azorských ostrovech a zkou-
šeli surfing. Příští rok nás čeká zajímavá cesta 
do Namibie. Chceme ukázat dětem ještě troš-
ku jiný svět a těšíme se na safari. Ze sportů nás 
čeká asi sandboard v poušti.

Kdybys nepracovala v Decathlonu, 
co bys dělala?
Asi polskou průvodkyni po Praze :).

Kde vidíš budoucnost Decathlonu?
Popravdě řečeno, trošku se obávám o aktivní 
sportovní kulturu. Statistiky hlásí, že děti spor-
tují čím dál tím méně. Vidím to i v okolí, že 
pravidelné sportování už není pro rodiče na 
prvním místě. Zaměřila bych se z pohledu De-
cathlonu na podporu sportu jako stylu života. 
Určitě až do budoucna nebude stačit jenom pro-
dej sportovního vybavení, ale důležité budou 
zážitky pro zákazníka. Nová generace je hodně 
zaměřená na image, udržitelnost a pocity. Dů-
ležité taky bude nezůstat pozadu co se týče digi-
talizace, investovat do nových technologií a ga-
rantovat zákazníkům rychlou službu. Myslím si 
ale, že Decathlon to má v rámci nové strategie 
podchycené a je na nejlepší cestě k transformaci 
#MakeSportYours.

Autorka článku: Petra Baštanová

   15 



Kariéra po  vysoké  škole 

Tom Vávra ---- ředitel prodejny  

Začal jsem pracovat v Decathlonu ještě během svého studia cestovního ruchu na střední škole, a to díky doporučení mého 
staršího bratra. Ten byl již na Zličíně přede mnou. Po střední jsem pokračoval ve studiu krizového řízení v Praze – to 
se hodí, když jediné, co je konstantní, je ZMĚNA a změnu většinou předchází nějaká krize. Nyní studuji Finanční řízení, 
což mi pomáhá ještě více pochopit souvislosti jednotlivých rozhodnutí, která jsou potřeba udělat, zejména nyní v pozici 
ředitele (Tom je vůbec nejmladším ředitelem prodejny Decathlon, pozn. red.). Jedním z hlavních důvodů, proč jsem se 
po ukončení střední školy rozhodl zůstat v Decathlonu, byla skvělá flexibilita, kterou mi firma nabízí. Tato flexibilita mi 
umožňuje snadno kombinovat práci s dalšími aktivitami, zejména se studiem a sportem. Co mě na práci v Decathlonu 
opravdu baví, je mladý a nadšený kolektiv s chutí se neustále zlepšovat. Je to banda talentovaných lidí a rád jim brzy 
svěřuji zodpovědnost a sleduji, jak se jim daří ten talent rozvíjet. 

V Decathlonu vidím obrovský potenciál pro osobní a profesní růst. Decathlon není ledajaký maloobchod, spoluhráč zde má 
svobodu k realizování se v oblastech, které ho zajímají. Mě osobně nejvíce naplňuje posouvání lidí k jejich cílům.

Anička Šedinová ---- překladatelka 

Jako studentka vysoké školy jsem práci v Decathlonu měla jako brigádu, protože se směny daly velmi dobře 
kombinovat s  rozvrhem. Díky skvělému lídrovi, znalosti jazyků a vlastnímu zájmu posouvat se dál mi De-
cathlon umožnil přesunout se do překladatelského týmu, jehož součástí jsem i dnes. Flexibilita práce mi 
umožnila skloubit studium dvou magisterských oborů (Západoevropská studia a Strategická komunikace na 
FSV UK) a především se v těchto oborech dále rozvíjet. I proto jsem se mohla připojit do týmu udržitelnosti 
a nyní se podílet na tvorbě komunikace udržitelnosti v Decathlonu. Na práci v Decathlonu mě baví možnost 
růstu, vstřícnost kolegů a otevřenost v  tom, čemu se chci věnovat a  jaké schopnosti rozvíjet. Líbí se mi 
i mezinárodní přesah při projektech a komunikaci napříč zeměmi, kde Decathlon působí. To jsou důvody, proč 
v Decathlonu zůstávám i po dokončení studia – stále se mám jak rozvíjet.

Velká většina našich zaměstnanců přišla do Decathlonu s vidinou krátkodobé brigády při studiu. Jenomže
ukončením studia na VŠ ani práce u nás nemusí nutně skončit. Právě naopak! Přinášíme vám příběhy spoluhráčů, 
kteří se realizují ve svých studovaných či vystudovaných oborech a nastartovali tak u nás svou profesní dráhu.

Během studia na Technické univerzitě v Liberci jsem hledala brigádu a díky doporučení od známých jsem zaslala živo-
topis do Decathlonu. Po pohovoru jsem nastoupila v červenci 2014 na zkrácený úvazek. Studovala jsem ekonomickou 
fakultu, mám bakalářský titul z podnikové ekonomiky a inženýrský titul z regionálních studií.

Už jako studentka jsem svým přístupem a zodpovědností dostávala od svých lídrů stále více příležitostí a byla jsem 
zapojována do důležitých rozhodnutí v  rámci týmu i businessu. Po konci studií se mi naskytla možnost vycestovat 
s Decathlonem do Londýna a  tím mi bylo umožněno získat mezinárodní rozhled, což byla vůbec jedna z největších 
životních zkušeností. Dále jsem díky podpoře získala dostatek sebedůvěry, abych se nakonec stala lídrem oddělení 
a začala předávat své zkušenosti. Svůj obor využívám k analytické práci, kterou teď hodně dělám – pro analýzu vý-
sledků a správné zásobování. Dále využívám marketing, i když ne přímo – často řešíme důležitá rozhodnutí ohledně 
komunikace kampaní. Management se mi zase hodí ve vedení týmů a náboru nových členů. 

Co mě na Decathlonu nejvíc baví? Možnost seberealizace, kariérní růst, díky osobnímu přístupu pomáhat dalším 
k dosažení jejich cílů, skvělý kolektiv a pocit, že každý může chybovat a má možnost se ze svých chyb poučit. Teď 
spolupracuji s naší běžeckou značkou a vidím pod pokličku vývoje a výroby. Tvorba nabídky a zajišťování zásobování 
mě naplňuje.

V Decathlonu se chci určitě rozvíjet dál, protože kariérní a osobní rozvoj je v Decathlonu prioritou. Každý dostává stej-
nou příležitost a další rozvoj je v jeho/jejích rukách.

Alice Šípová ----  retail supplier a running city leader pro Prahu 
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Do Decathlonu jsem nastoupila v březnu 2017. Než jsem přišla na pohovor, absolutně jsem netušila, co to Decathlon je 
a sport mi taky moc neříkal (smích). Prvotním impulsem bylo rychle si najít brigádu, abych měla nějaké extra peníze na 
studentský život na koleji, hlavně na studentské středy. To jsem ještě netušila, že v Dekáči zůstanu dalších 6 let. Mám 
vystudovaný magisterský titul na právnické fakultě Západočeské univerzity v Plzni, takže se mým prvním působištěm na 
4 roky stala plzeňská prodejna, konkrétně oddělení turistiky, na které do dneška s láskou vzpomínám. Díky flexibilitě směn 
byla tahle brigáda ideální při proměnlivém studiu, což bylo obrovskou výhodou. Ráno jdete na příjem, pak si skočíte na 
seminář do školy, a když je potřeba, vrátíte se v pohodě na směnu zpátky. Měla jsem kolem sebe super lidi, kteří mi vždycky 
vyšli vstříc a ze spousty z nich se stali mí kamarádi i v osobním životě. Už v průběhu studia jsem dostala možnost pomá-
hat právnímu oddělení jako právní ambassadorka, což bylo něco jako asistentka, takže už jsem trošku k práci právničky 
v Dekáči přičichla. Po skončení studia jsem o tuhle pozici měla velký zájem. Jelikož ale tenkrát nebylo místo, zkusila jsem 
si asi 10 pohovorů v jiných společnostech obdobné velikosti, ale i v menších. Všude byla odpověď stejná – jste čerstvě po 
škole, to není pozice pro vás. Když jsem ale pozici právničky u nás dostala, Dekáč mi ukázal, že se všichni pletli. Momen-
tálně jsem na této pozici právničky už druhým rokem, a i když nikdo z nás není neomylný a věřím, že se mám ještě hodně co 
učit, každý den, každý vyřešený problém, každá nová zodpovědnost, to všechno mě posouvá dál a dává mi šanci se rozvíjet. 
A co mám na Dekáči nejraději? Jsou to lidi, jste to vy všichni, kteří té práci dáváte úplně jiný rozměr.

Kačka Horvátová ---- právnička 

Decathlon mi před více než 8 lety ještě na střední doporučila moje tehdejší spolužačka, která tam už několik měsíců 
pracovala. Jelikož si práci v DC nemohla vynachválit a byla nadšená přístupem, který k ní její kolegové měli (a to, že 
může profesně růst i člověk, který u nich nepracuje na plný úvazek), rozhodla jsem se, že to zkusím taky :). V té době 
jsem byla na ekonomickém lyceu, něco mezi gymplem a ekonomkou, chtěla jsem mít „otevřená vrátka“ pro budoucí 
studium na VŠ. V průběhu střední jsem si ujasnila priority a rozhodla se, že se chci v budoucnu věnovat marketingu. 
To je má přítomnost, dodělávám si svůj magisterský titul v oboru marketingové komunikace. Už během bakalářského 
studia jsem začala polemizovat o tom, v jakém marketingovém oboru bych se cítila nejlépe. Dekáč je naštěstí místo, 
kde má člověk snad neomezeně možností, jak se rozvíjet, a i když jsem zde začínala pracovat jen jako „brigádnice“, tak 
jsem si prošla několika výzvami v podobě dílčích projektů, ale i dlouhodobějších misí. Jednou z těchto misí byla správa 
sociálních sítí chodovské prodejny, na které jsem působila. Zní to sice banálně, ale poté, co jsem si společně s kolegou 
tento projekt převzala, tak jsme s ním začínali prakticky od nuly. Vytvořit strategii k oběma našim kanálům, vytvořit 
budget, dát dokupy nový tým a pak vše realizovat rozhodně nebyl lehký úkol. Vše nám ale postupně začalo klapat a já 
se v tomto projektu cítila jako ryba ve vodě. Pár měsíců po tom, co jsem se rozhodla, že sociální sítě pro mne budou 
tou správnou volbou i pro mé budoucí „plnohodnotné“ povolání, přišla pro mě vysněná pracovní nabídka z našeho back 
officu – Social media and community specialist. Hrozně se mi líbilo, že na tuto pracovní pozici se primárně oslovili 
interně lidé z řad DC. Po úspěšném absolvování výběrového řízení jsem tedy nabídku s radostí přijala! Byla jsem hrozně 
vděčná, že kvůli svému specializovanému oboru nemusím opouštět firmu, ve které jsem už tolik let spokojená :). I když 
už nepůsobím na prodejně, tak jsem stále v denním kontaktu s našimi zákazníky v podobě community managementu, 
kde se jim snažím přes naše sociální sítě pomáhat a radit jako dobrý sportovní parťák. Co ale na DC miluju nejvíce, je 
to, s jakými lidmi mám tu čest pracovat. Mám opravdu velké štěstí na tým, ve kterém pracuji. Zároveň mě ale baví roz-
manitost mé práce. Díky tomu, že je DC firma, ve které se každý, kdo chce, může rozvíjet, tak mohu spoluvytvářet velice 
zajímavé marketingové projekty, které velmi často přesahují perimetr sociálních sítí. Myslím si, že není nic lepšího, než 
když se každý den těšíte do práce na nové projekty, které vás čekají, a na kolegy, kteří jsou spíš vašimi přáteli!

Peťa Píšová ---- specialistka na sociální sítě 

 Do Decathlonu jsem se dostal poměrně náhodou, když jsem měnil poslední práci a narazil jsem na nabídku sportovního 
poradce na oddělení cyklistiky. Nezamýšlel jsem zůstávat v Decathlonu dlouho, ale potom, co jsem poznal místní atmo-
sféru a zjistil, jaké jsou možnosti růstu a uplatnění v různých zaměřeních i mimo regál, si mě modrý domek získal a drží 
si mě už přes 5 let. Vystudoval jsem střední školu se zaměřením na grafický design. Když jsem nastupoval do Decathlo-
nu, tak jsem neměl žádnou vidinu toho, že bych mohl pracovat jako grafik i pro Decathlon, ale v průběhu mých směn mě 
začali kolegové využívat pro nějaké základní úpravy grafické komunikace v regále, a to celé se postupně rozvíjelo, až 
se to přeneslo na republikovou úroveň. Aktuálně již částečně zpracovávám grafické podklady pro prodejny po celé re-
publice a spolupracuji s COM2U týmem na vytváření COM2U nabídky grafické komunikace, a to především pro turistiku, 
lov, rybolov a Fouganzu. V Decathlonu jsem zůstal hlavně proto, protože se mi otevřely možnosti práce a misí v oborech, 
které mě baví, a zároveň se cítím dobře v mladém, přátelském a energickém kolektivu spoluhráčů. Jednak mě baví, že 
můžu jako sport lídr pečovat o oddělení rybolovu, na které jsem přešel z oddělení cyklistiky, protože se rybolovu věnuji 
i ve volném čase a rybaření mě baví, zároveň jsem rád, že se můžu zdokonalovat ve zpracování grafických prací a ovlá-
dání grafických programů. Samozřejmě další velice zábavnou věcí jsou i společné meetingy a grilovačky. V Decathlonu 
se může rozvíjet každý, záleží jen na tom, jestli si jde za svým cílem a je si vědom toho, čeho chce dosáhnout.

David Polach ---- sportovní poradce, sport lídr, grafik
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Dalším projektem, který nám má pomoci se 
směřováním vstříc udržitelné budoucnosti, je 
projekt Bez obalu. Jde o jednoduchou změnu, 
která ale zamezí ohromnému množství zby-
tečně vyhozených obalů. A v čem tedy ta velká 
změna spočívá?

Místo kartonových krabic vozíme internetové 
objednávky na naše obchody v taškách z recy-
klovaného materiálu. Samotnou tašku pak zá-
kazníkům nepředáváme, ale vracíme ji zpět do 
skladu k dalšímu použití. Tašky nám dodává 
norský startup Packoorang, který se soustředí 
na výrobu znovuvyužitelných obalových ma-
teriálů.

V současné chvíli nemáme řešení pro nadroz-
měrné a křehké objednávky (např. kola, stoly na 
stolní tenis). Menší příslušenství k těmto zakáz-
kám už ale do nových obalů dáváme. Objednáv-
ky, které si zákazníci nevyzvednou, míří opět 

v  těchto obalech spolu s prázdnými taškami 
zpět do skladu, kde se znovu dostanou do oběhu.

Pro některé zákazníky může být projekt novin-
kou, na níž nebyli dosud zvyklí. Svou objednáv-
ku dostali v krabici, kterou si pohodlně odnesli 
domů. Je proto důležité nezapomenout vysvět-
lovat smysl tohoto projektu a ideálně rovnou 
nabízet naše znovupoužitelné tašky, které nám 
dále pomáhají předcházet zbytečnému plýtvá-
ní. Zákazníci jsou také e-mailem informováni 
o tom, že jim zásilka může být doručena bez 
jakéhokoliv obalového materiálu a ať si s sebou 
ideálně vezmou svou tašku.

Od celého projektu Bez obalu máme velká oče-
kávání. Do konce roku by mělo cca 80 % všech 
internetových objednávek s odesláním na pro-
dejny přijít v nové bezobalové variantě. Pokud 
tomu tak opravdu bude, měli bychom ušetřit 
přibližně 65 tun odpadového materiálu. Za prv-

Obalový materiál má na svědomí víc jak polovinu globálního odpadu. To je alarmující číslo. V Decathlonu jsme se proto 
rozhodli redukovat množství obalového materiálu na minimum. Náš logistický tým společně s distribučním centrem 
přišel s udržitelnou myšlenkou ve formě přepravních tašek. K čemu tašky slouží? Jak celý proces funguje? 
A jaké jsou výhody celého projektu? To se dozvíme v následujících řádcích.

ních pět měsíců od startu projektu se nám po-
dařilo ušetřit 34,3 tun odpadu.

Dosáhli jsme dalšího důležitého milníku v na-
ší cestě za udržitelnou budoucností. A je to zá-
sluha nás všech. Projekt Bez obalu vykazuje při 
svém startu skvělé výsledky. Těšíme se na další 
projekty, které nám pomohou s lepšími, zeleněj-
šími zítřky. V tuto chvíli je ale hlavní především 
jedno – jsme bez obalu.

Autor článku: Jakub Šindelář

Nový projekt
Bez  obalu 
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Mrkni na video
 o projektu Bez obalu
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Otevíráme Decathlon 
Galerie Harfa

Navštivte nás od 10. listopadu


